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Briefing: Kitajska

V sredo, 27. marca, v okviru aktivnosti Canton Fair
organiziramo srečanja s kitajskimi dobavitelji. V
kolikor iščete preverjene in zanesljive dobavitelje s
Kitajske, je to dobra priložnost za indivudalna B2B
srečanja. Srečanja bodo pokrila 13 industrij in bodo
potekala online, več informacij in prijavni
obrazec pa najdete na povezavi >>>

Tekoče novice in
dogodki članov*
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Dogajanje v Evropi: Španija bo spet lahko izvažala
govedino, Vučić napoveduje obisk Xi Jinping-a v
Srbiji
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Two sessions: gospodarstvo je vodilna tema
zasedanj najvišjega kitajskega političnega
svetovalnega organa
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Tekoče novice

Sprejem ob kitajskem novem letu na GZS

Napovedujemo
Naslednja seja IO SKPS bo 14. marca

*Novice, o katerih bi želeli obvestiti ostale člane SKPS prek naših
novičnikov lahko posredujete na skps@gzs.si. Obvestite nas lahko
tudi o vaših preteklih ali prihajajočih dogodkih. 

Srečanja s kitajskimi dobavitelji: Trade Bridge
Matchmaking (Canton Fair)

Intervju: Svetla prihodnost kitajskih električnih vozil
v Evropi, mag. Marko Femc, direktor podjetja Plan-
net Solar

27. marec: Individualna
B2B srečanja s kitajskimi
dobavitelji
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Grajenje dolgoročnih partnerstev: predsednik SKPS
se je srečal z vodstvom Društva slovensko kitajskega
prijateljstva

Srečala se je DS za spodbujanje izvoza na Kitajsko

Praznovanje kitajskega novega leta je prinesla tudi
povečano potrošnjo na Kitajskem

Zbiramo interes za udeležbo v gospodarski
delegaciji na Kitajsko - predvidoma v aprilu 2024

Odkrili spomenik dvornemu astronomu kitajskega
cesarja slovenskega rodu

Vabilo na udeležbo na Canton Fair 2024

https://www.gzs.si/zor/vsebina/Sekcije/SKPS/Novice/Sre%C4%8Danja-s-kitajskimi-dobavitelji-Trade-Bridge-Matchmaking
mailto:skps@gzs.si


PEKING BO ODPRAVIL 24 LET STARO
PREPOVED UVOZA GOVEJEGA MESA IZ
ŠPANIJE

Na skupni tiskovni konferenci s španskim
kolegom Josejem Manuelom Albaresom v
nedeljo je Wang tudi dejal, da se je Kitajska
strinjala, da bo odpravila 24-letno prepoved
uvoza govejega mesa iz Španije, in to označil za
"dobro novico, zlasti za španske kmete".

Prepoved govejega mesa iz Evropske unije je
bila uvedena leta 2000, potem ko so v nekaterih
državah članicah EU odkrili več primerov bolezni
norih krav – ali goveje spongiformne
encefalopatije.

"To je ukrep, za katerega že dolgo zahtevamo in
ki koristi celotnemu podeželju," je dejal Albares,
poroča agencija France-Presse. "Težko je najti
trg, kot je kitajski."

Wang, ki je v nedeljo odpotoval v južno špansko
mesto Cordoba po udeležbi na münchenski
varnostni konferenci v Nemčiji, je dejal, da je
Kitajska pozdravila "več visoko kakovostnih
izdelkov" iz Španije.

Poudaril je tudi zavezanost obeh strani k
spodbujanju odprtosti in sodelovanja, ki je po
njegovih besedah "endogena gonilna sila za
razvoj kitajsko-španskih odnosov"..

Dogajanje v Evropi: Španija bo spet lahko
izvažala govedino, Vučić napoveduje obisk Xi

Jinping-a v Srbiji
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KITAJSKI PREDSEDNIK XI JINPING BO LETOS
OBISKAL SRBIJO

Kitajski predsednik Xi Jinping bo letos obiskal
Srbijo, obisk pa je v govoru in objavah na
družbenih omrežjih potrdil predsednik Srbije
Aleksandar Vučić.

V govoru na sprejemu ob lunarnem novem letu,
ki ga je gostil v Beogradu, je Vučić dejal, da bo
po poročanju lokalnih medijev v ponedeljek "Xi
Jinping, naš iskren prijatelj ... letos obiskal našo
državo". Potovanje je bilo potrjeno med
pogovori s kitajskim zunanjim ministrom Wang
Yijem, je dejal srbski predsednik.

Vučić je v objavi na Instagramu na svojem
uradnem računu dejal, da so o "prihajajočem
obisku velikega prijatelja Srbije, predsednika
Xija" razpravljali na kosilu z veleposlanikom
Pekinga v državi Li Mingom.

To pomeni, da je Srbija po mesecih špekulacij
prva potrjena postaja na Xijevem prvem
potovanju v Evropo po pandemiji.

Povzeto po: SCMP, Bloomberg



Potovalna dejavnost in poraba sta med prazniki
kitajskega novega leta poskočili nad ravni pred
pandemijo, kar je znak, da se potrošnja v
drugem največjem gospodarstvu na svetu
izboljšuje.

Po podatkih, ki jih je objavilo državno
ministrstvo za kulturo in turizem, je bilo med
osemdnevnim festivalom opravljenih približno
474 milijonov domačih potovanj, kar je 34,3-
odstotni skok v primerjavi z letom prej. Podatki
so pokazali, da so turisti porabili skoraj 632,7
milijarde juanov (87,95 milijarde dolarjev) na
domačih počitniških potovanjih, kar je 47,3-
odstotni porast v primerjavi z letom prej.

Državna televizijska postaja China Central
Television je poročala, da so domača potovanja
predstavljala 19-odstotno rast v primerjavi z
enakim obdobjem leta 2019, medtem ko se je
poraba povečala za 7,7%.

Praznovanje kitajskega novega leta je prinesla
tudi povečano potrošnjo na Kitajskem

BRIEF ING:  K ITA JSKA
 str. | 3

Po navedbah ministrstva je celinsko Kitajsko
med prazniki zabeležilo 3,6 milijona odhodov in
3,23 milijona prihodov turistov, saj je
medsebojno potovanje brez vizumov z
nekaterimi državami pospešilo okrevanje tako
odhodnih kot vhodnih potovanj med
počitnicami.

Vseeno pa niso vse številke presegle tistih iz leta
2019. Ministrstvo ni navedlo razčlenitve
turistične porabe na potovanje, vendar je po
izračunih Reutersa, ki temeljijo na podatkih
ministrstva, povprečna poraba na potovanje
med počitnicami letos dosegla 1335 juanov, kar
je 9,5 % manj od 1475 juanov na potovanje leta
2019. 

Kitajsko novo leto je najpomembnejši praznik na
Kitajskem in se pogosto obravnava kot ključno
merilo za merjenje apetita potrošnikov v državi.

Povzeto po: SCMP, Reuters

34.3% več domačih potovanj v primerjavi z 2023

47.3% več potrošnje na domačih potovanjih v
primerjavi z 2023

9.5% manj potrošnje na domačih potovanjih v
primerjavi z 2019

POVZETEK ŠTEVILK PRAZNOVANJA
KITAJSKEGA NOVEGA LETA



Gospodarska vprašanja, kot so zaupanje v trg,
razpoloženje zasebnega sektorja in zaposlovanje
mladih, naj bi bila na vrhu dnevnega reda na
"dveh sejah" ta teden.

Na tiskovni konferenci za letno zasedanje
kitajske ljudske politične posvetovalne
konference (CPPCC) je tiskovni predstavnik Liu
Jieyi večino časa posvetil pogovorom o
gospodarskih obetih države. »Če pogledamo v
prihodnost, je gospodarstvo naše države zelo
odporno. Ima velik potencial in je polna
vitalnosti. Ima dobre temelje in ugodne pogoje
za spodbujanje visokokakovostnega razvoja,« je
dejal Liu pred ponedeljkovim odprtjem letnega
zasedanja CPPCC.

Liu je dejal, da je bilo gospodarstvo velika skrb
za člane CPPCC in da je vrhovni svetovalni organ
opravil številna posvetovanja o teh vprašanjih
ter dal svoje povratne informacije vladajoči
komunistični partiji in vladi.

Two sessions: gospodarstvo je vodilna tema
zasedanj najvišjega kitajskega političnega

svetovalnega organa
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Na vprašanje o načrtu Pekinga za krepitev
zaupanja zasebnega sektorja je ponovil uradno
stališče Pekinga, da lahko zasebni sektor igra
pomembno vlogo pri inovacijah, delovnih mestih
in preživetju, pri čemer je opozoril, da je v
vrstah CPPCC veliko podjetnikov.

V odgovoru na vprašanje ameriškega
poročevalca o brezposelnosti mladih je Liu dejal,
da so uprave po vsej državi razdelile več kot 300
milijard juanov v obliki subvencij za zaposlovanje
in drugih ciljnih ukrepov za podporo delovnim
mestom za mlade.

Poleg glavnih gospodarskih vprašanj je Liu podal
najnovejše informacije o pobudi Belt and Road,
pri čemer je dejal, da je Kitajska podpisala več
kot 240 dokumentov o sodelovanju z več kot 150
državami in več kot 30 mednarodnimi
organizacijami, ki "tvorijo najobsežnejšo in
največjo platformo za mednarodno sodelovanje
na svetu". 

Povzeto po: SCMP, Reuters
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TEKOČE NOVICE

Odkrili spomenik dvornemu astronomu kitajskega
cesarja slovenskega rodu

6. februar 2024

Povzeto po: MMC; N1 info

V torek, 6. februarja, je bil tudi uradno odkrit
spomenik Ferdinandu Avguštinu Hallersteinu,
tudi spomenik prijateljstva med Slovenijo in
Kitajsko. Slovesnosti ob odkritju so se udeležili
tudi predstavniki Slovensko-kitajskega
poslovenga sveta.

Gre za repliko zvezdnega opazovalnika, katerega
original je v planetariju v Pekingu. Pred skoraj
tremi stoletji ga je tam namreč ustvaril Slovenec,
jezuit, astronom, matematik, kartograf in
diplomat Ferdinand Avguštin Hallerstein. S tem
je nevede začel več stoletij trajajočo zgodovino
slovensko-kitajskega prijateljstva, katerega
simbol predstavlja ta spomenik.

Hallerstein ni opazoval le zvezd, čeprav je
prispeval k izdelavi "kataloga" 3083 zvezd, ki je
izšel v kitajščini leta 1757, ko je bil Hallerstein
vodja jezuitske zvezdarne v Pekingu. Opazoval je
tudi komete, prehode planetov čez Sončevo
površino, mrke …

Odkritje opazovalnika je privabilo več trenutnih
in nekdanjih slovenskih politikov. Ob izteku
Grudnovega nabrežja ob Šentjakobskem mostu
so se zbrali predsednica republike Nataša Pirc
Musar, ljubljanski župan Zoran Janković ter
podžupan in arhitekt Rok Žnidaršič, ki je tudi
predlagal umestitev spomenika, nekdanja
predsednika države Borut Pahor in Milan Kučan
ter nekdanji predsednik vlade Miro Cerar.

Foto: BoBo/MMC
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TEKOČE NOVICE

Sprejem ob kitajskem novem letu na GZS: Gong Hei
Fat Choy!

V petek, 16. februarja, je na Gospodarski
zbornici Slovenije potekal že tradicionalni
sprejem ob kitajskem novem letu, ki ga vsako
leto organiziramo s Hong Kong Economic and
Trade Office v Berlinu. 

6. februar 2024

Na dogodku so prisotne nagovorili direktorica
HKETO Jenny Szeto, Veleposlanik Ljudske
Republike Kitajske v Sloveniji Wang Shunqing in
generalna direktorica GZS Vesna Nahtigal. Vsi so
poudarili pomen sodelovanja in rasti v letu
zmaja. Zmaj je tudi simbol Ljubljane, pa tudi
simbol večih mest po Sloveniji, kar še dodatno
povezuje Slovenijo in Kitajsko v tem letu zmaja.
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TEKOČE NOVICE

Grajenje dolgoročnih partnerstev: predsednik
SKPS se je srečal z vodstvom Društva slovensko

kitajskega prijateljstva

23. februar 2024

V petek, 23. februarja, se je predsednik
Slovensko-kitajskega poslovnega sveta, mag.
Žiga Vavpotič, srečal z vodstvom Društva
slovensko kitajskega prijateljstva (DSKP), dr.
Tomažem Amonom in Jordanom Bergincem.

Tako SKPS kot DSKP sta predstavila svoje delo,
srečanje pa je v fokus postavilo predvsem
možnosti za dolgoročno sodelovanje. Aktivnosti
in cilji obeh organizacij so komplementarni, zato
smo veseli, da smo v dialogu našli možnosti za
sodelovanje, predvsem iz vidika znanosti,
raziskav in izobraževanja. 

Srečala se je DS za spodbujanje izvoza na
Kitajsko

27. februar 2024

V torek, 27. februarja, se je na GZS ponovno
srečala skupina za spodbujanje izvoza na
Kitajsko. Namen skupine je medsektorsko
sodelovanje s ciljem povečanja izvoza iz
Slovenije na Kitajsko. V ta namen je skupina
identificirala prioritetne sektorje in aktivnosti, ki
jih bo vodila.

V kratkem bo Veleposlaništvo v Pekingu
organiziralo več seminarjev, ki bodo pokrili
pomembne in aktualne tematike vstopa na
kitajski trg. Vabilo na seminarje bomo delili tudi
s člani Slovensko-kitajskega poslovnega sveta.
Načrtujemo tudi obisk sejma CIIE v novembru in
pa okrepljeno navezovanje stikov na Kitajskem, z
namenom zbiranja in posredovanja poslovnih
interesov.
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NAPOVEDUJEMO

Naslednja seja IO SKPS bo 14. marca

V četrtek, 14. marca, bo ob 11.30 uri v sejni sobi 6 potekala seja IO SKPS. V skladu s sklepom
IO SKPS, so seje javne in odprte za člane. V kolikor bi se radi kot član SKPS udeležili seje, nam
to sporočite na skps@gzs.si, do 10. marca.

Srečanja s kitajskimi dobavitelji: Trade Bridge
Matchmaking (Canton Fair)

Iščete zanesljive, preverjene in kvalitetne
dobavitelja s Kitajske? V okviru Canton Fair
poteka že tradicionalen matchmaking
dogodek, ki je izvrstna priložnost, da se
povežete s kitajskimi dobavitelji. Srečanja
bodo potekala online v sredini marca (točen
datum bo kmalu znan). Gre za B2B v naprej
organizirana individualna srečanja na
podlagi vašega oddanega interesa za
posamezno kategorijo izdelkov. Storitev
povezovanja pokriva 55 industrij v 13
kategorijah.

Glede na povpraševanje, vam lahko ponudimo
več spletnih srečanj s potencialnimi kitajskimi
partnerji v naslednjih kategorijah:

elektronika in aparati
proizvodnja
vozila in dve kolesi
svetloba in elektrika
strojna oprema in orodja
gospodinjski izdelki
darila in okraski
zgradba in pohištvo
igrače in otroci, dojenčki in materinstvo
moda
hišni tekstil
pisarniški material
zdravje in rekreacija

v kolikor vas zanimajo srečanja s kitajskimi
dobavitelji, prosim izpolnite spletni obrazec.
Srečanja bodo organizirana v sredini marca.

mailto:skps@gzs.si
https://www.gzs.si/zor/vsebina/Sekcije/SKPS/Novice/Sre%C4%8Danja-s-kitajskimi-dobavitelji-Trade-Bridge-Matchmaking
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NAPOVEDUJEMO

Zbiramo interes za udeležbo v gospodarski
delegaciji na Kitajsko - predvidoma v aprilu 2024

V sklopu Slovensko-kitajskega poslovnega
sveta, v sodelovanju z Ministrstvom za
zunanje in evropske zadeve, Ministrstvom
za gospodarstvo, turizem in šport ter
Veleposlaništvom v Pekingu, intenzivno
delamo na povečanju slovenskega izvoza na
Kitajsko. Načrtujemo tudi organizacijo
največje slovenske delegacije v zgodovini
samostojne Slovenije, ki bo obiskala
Kitajsko v letu 2024.

Naša delegacija bo sestavljena iz dveh skupin:
izkušenih poslovnežev , ki že vzdržujejo
poslovne odnose s Kitajsko, in tistih, ki si
želijo poglobiti svoje razumevanje kitajske
kulture in poslovnega okolja. Program obiska
bo zajemal srečanja z gospodarskimi in
političnimi akterji, obiske različnih provinc,
kot je Chengdu, in tehnoloških centrov, kot
je Shenzhen, ter seveda Shanghai, kot
poslovno središče Kitajske. Cilj naše
delegacije je ne le spodbujanje investicij na
Kitajskem, temveč tudi privabljanje kitajskih
investitorjev v Slovenijo. Poleg gospodarskega
sodelovanja nameravamo okrepiti tudi vezi
na področjih znanosti in športa, s čimer
bomo pokazali širok spekter interesov
Slovenije za sodelovanje s Kitajsko.

Trenutno usklajujemo podrobnosti. Zavedamo
se prestiža, ki ga prinaša srečanje z
visokimi kitajskimi uradniki, in si
prizadevamo za ustrezno pripravo
delegacije. Načrtujemo, da bomo do začetka
februarja zbrali prijave zainteresiranih,
nato pa predstavili točen program in
stroške. Končne podrobnosti in datum obiska
bodo potrjeni v februarju, obisk pa naj bi trajal
en teden.

Vabimo vas, da izrazite svoj interes in se
pridružite tej zgodovinski priložnosti za
krepitev slovensko-kitajskih odnosov.
Prosimo vas, da svoj interes sporočite na
skps@gzs.si oz. izpolnite spletni obrazec.

mailto:skps@gzs.si
https://forms.gle/KaXKR4ZrZHeypFJs5
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NAPOVEDUJEMO

Vabilo na udeležbo na Canton Fair 2024

Začela se je predregistracija za Canton Fair
2024, ki bo letos potekal med 15. aprilom in 5.
majem v mestu Guangzhou. Za izboljšanje
storitve razstave na kraju dogodka in da se
olajša udeležba kupcev, bo za 135. kantonski
sejem upoštevana obstoječa praksa
predregistracije, tj. vsi novi in redni kupci v
tujini, ki se bodo udeležili na kraju samem, se
morajo vnaprej prijaviti.

Več informacij o predregistraciji >>>

https://www.cantonfair.org.cn/en-US/pages/716613786991415296


Predsednik uprave največjega uvoznika
električnih vozil (EV) iz Kitajske v Slovenijo je
dejal, da imata slovenski in evropski trg velik
potencial za kitajska podjetja.

Plan-net Solar je začel poslovati s Kitajsko pred
več kot 10 leti, ko je začel uvažati kitajske
solarne panele, je v nedavnem intervjuju za
Xinhua povedal izvršni direktor podjetja Marko
Femc. Podjetje je zdaj osredotočeno na
fotovoltaične sisteme, električna vozila in
infrastrukturo za polnjenje. "Osredotočili smo se
na kitajske znamke električnih vozil, ker smo
videli, da so (Kitajci) zavezani razvoju tega trga,"
je dejal Femc.

V zadnjem desetletju je Femc večkrat obiskal
Kitajsko. Čeprav Kitajska v preteklosti ni bila
velik proizvajalec avtomobilov, so imela nekatera
kitajska podjetja zelo močne raziskave in razvoj
v sektorju električnih vozil, je dejal in dodal, da
verjame, da bi Kitajska v nekaj letih lahko
postala vodilna v tem sektorju.

Plan-net Solar je leta 2019 začel uvažati modele
MG in Maxus, od takrat pa je v Slovenijo pripeljal
modele Dongfeng in druge znamke EV, kot so
Aiways, Voyah in Forthing. 

V letu 2022 je Plan-net Solar zaradi rasti prodaje
in ločitve dejavnosti ustanovil novo podjetje
Plan-net Avto, ki se osredotoča na električna
vozila in z njimi povezane storitve. Lani je bilo v
Sloveniji prodanih skoraj 49.000 novih osebnih
avtomobilov, od tega 4330 električnih, so
sporočili iz Združenja voznikov Slovenije (AMZS).
Število novih električnih avtomobilov se je v
primerjavi z letom prej skoraj podvojilo, k čemur
so pripomogli novi državni ukrepi, ki so od junija
2023 zvišali subvencije za električna vozila s
3500–4500 evrov na 4500–6500 evrov.
Femc je povedal, da model MG predstavlja 75
odstotkov prodanih kitajskih avtomobilov Plan-
net Avto, predvsem zato, ker je prvi model, ki je
prišel na slovenski trg, pa tudi zaradi njegove
kakovosti, dizajna in ugodne cene. Približno 20
odstotkov prodanih avtomobilov MG je
električnih, kitajski električni avtomobil MG4 pa
je bil lani 11. najbolje prodajan model v
Sloveniji.

"Prepričan sem, da imajo kitajska električna
vozila svetlo prihodnost v Sloveniji in celotni
Evropi, saj njihova prodaja zelo hitro narašča," je
dejal Femc. "Kitajske blagovne znamke ne iščejo
kratkoročnega dobička, temveč dolgoročni
razvoj (slovenskega in evropskega) trga," je
dodal.

Intervju: Svetla prihodnost kitajskih električnih vozil
v Evropi, mag. Marko Femc, direktor podjetja Plan-

net Solar
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TEKOČE NOVICE  IN  DOGODKI  ČLANOV SKPS

Novice, o katerih bi želeli obvestiti ostale člane SKPS prek naših novičnikov lahko posredujete na
skps@gzs.si. Obvestite nas lahko tudi o vaših preteklih ali prihajajočih dogodkih. 

Povzeto po: Xinhua News

mailto:skps@gzs.si


Femc je dejal, da so kitajski proizvajalci
avtomobilov v prednosti pred evropskimi
tekmeci, ker so začeli z razvojem električnih
avtomobilov že pred nekaj leti, ko so bili
Evropejci še osredotočeni na bencinske
avtomobile. Kitajci se ukvarjajo tudi z razvojem
celotne verige izdelave avtomobilov, vključno z
baterijami. Slovenski trg je pozdravil kitajske
avtomobile, Femc pa je opozoril, da se kitajski
proizvajalci avtomobilov soočajo z globalnimi
protidampinškimi težavami, saj "Evropska unija
(EU) poskuša otežiti prihod kitajskih avtomobilov
v Evropo".

Femc je dejal, da bi EU lahko trpela, če bi zvišala
carine na kitajske avtomobile. Ko je EU pred
nekaj leti uvedla carine na solarne panele iz
Kitajske, je to za več let blokiralo evropski trg, je
poudaril. Kitajska lahko uvede tudi protiukrepe
za evropske proizvajalce avtomobilov, ki veliko
avtomobilov izdelujejo na Kitajskem. Evropo je
pozval, naj poveča raziskave in razvoj v sektorju,
namesto da sprejme protekcionistične ukrepe.

V skladu z lani sprejeto uredbo EU bodo morali
vsi novi avtomobili in kombiji, registrirani v EU
od leta 2035 dalje, imeti ničelne emisije, kar naj
bi v prihodnjem desetletju močno povečalo
prodajo električnih avtomobilov. Femc je dejal,
da bi kitajska električna vozila v Evropi bolj
napredovala, če bi kitajska podjetja odprla
podružnice v Evropi in zaposlovala Evropejce, ki
razumejo trg.

Predlagal je tudi, naj kitajska podjetja na tem
trgu delajo na logistiki in najdejo močne lokalne
partnerje za prodajo in proizvodnjo. "Nekatere
kitajske avtomobile bo treba izdelati v Evropi,
tudi zaradi stroškov," je dejal Femc.
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TEKOČE NOVICE  IN  DOGODKI  ČLANOV SKPS

Novice, o katerih bi želeli obvestiti ostale člane SKPS prek naših novičnikov lahko posredujete na
skps@gzs.si. Obvestite nas lahko tudi o vaših preteklih ali prihajajočih dogodkih. 

Foto: Xinhua News
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Spletna stran

Kontakt

Spremljajte naše objave tudi na Linkedin-u.

https://www.linkedin.com/company/slovensko-kitajski-poslovni-svet-skps/
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